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Цель: рассмотреть специфику миграционного поведения населения 
Республики Беларусь. Объектом является миграционное поведение населения 
Республики Беларусь. Предметом выступает специфика миграционного 
поведения населения Республики Беларусь. 

В данной дипломной работе был осуществлен историко-
социологический анализ миграции как социального явления. 
Репрезентировано миграционное поведение как категория социологии 
миграции. Рассмотрены типы миграционного поведения. Проведен 
социолого-статистический анализ миграционного поведения населения 
Республики Беларусь в 1991-2017 гг. Проанализированы факторы, 
детерминирующие миграционное поведение населения Беларуси. Изучены 
миграционные намерения студенческой молодежи (на примере студентов 
ФФСН БГУ). 
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 The goal of the thesis is to study specifics of migration behavior of population 
of the Republic of Belarus. The object of the thesis is migration behavior of 
population of the Republic of Belarus. The subject is specifics of migration behavior 
of population of the Republic of Belarus. 

The obtained results. Historical and sociological analysis of migration as a 
social phenomenon is carried out. Migration behavior as a category of sociology of 
migration is represented. Types of migration behavior are considered. Sociological 
and statistical analysis of the migration behavior of population of the Republic of 
Belarus in 1991-2017 was conducted. Factors that determine the migration behavior 
of the population of Belarus are analyzed. Migration intentions of student youth have 
been studied (by the example of students of the FFSS of BSU). 


